
Høringssvar ang. 
Strategisk pulje til idrætshaller 
 
 
 
Når Idrætsrådet ser på udsendte materiale til høringssvar, giver det os anledning til at fremsende disse 
betragtninger. 

 Der er ikke overensstemmelse i kriterier og principper for tildeling mellem sagsfremstilling for KFU 
og papir udsendt til høringssvar.  

 At 25% af puljen bruges administrativt. 
 At foreningslivets behov for tilpasning af faciliteterne ikke er nævnt i kriterierne for brug af midler. 
 Vi finder at disse kriterier ikke tilfredsstillende understøtter den eksisterende traditionelle 

foreningsidræt. 
 

Kriterier og principper for tildeling 
Idrætsrådet mener, at ansøgninger til puljen ikke må resultere i at nuværende brugere bliver ringere stillet. 
Der bør ses på en redaktionel gennemgang, så der ikke er modsætninger og fortolkninger i principperne. 
(eks. - fleksibel ikke det samme for alle)? 
 
 
Administrativ anvendelse  
Idrætsrådet mener at 25% af en pulje, der kan bruges administativt er en for stor del, uden kriterier. 
Idrætsrådet finder forståelse for behovet for en nu og her pulje, men finder det ikke inden for den 
intention, vi mener at kan se i budgetaftalen.  
Efter vores mening er puljen langt hen af vejen en erstatning for den tidligere renoverings pulje, og at en så 
stor del af puljen er uden for direkte ansøgninger findes uacceptabelt. 
Idrætsrådet er selvfølge lig klar til en dialog om emnet. 
 
 
 
Med venlig hilsen 
Norddjurs Idætsråd 
    


